

Mox Disclaimer

In these disclaimers, “**Third Party**” means any person (including merchants and individuals) that is not Mox.

1. Third Party Offers

- (a) This clause 1 applies to all products, services, discounts or any other benefits provided by or on behalf of a Third Party (“**Third Party Offer**”). Third Party Offers may or may not be provided in association with Mox.
- (b) In accepting a Third Party Offer you understand that we are not the supplier or operator of the Third Party Offer. We accept no responsibility or liability in connection with any Third Party Offer including (without limitation) any responsibility or liability in connection with:
 - (i) the quality or supply of the Third Party Offer;
 - (ii) any descriptions of the Third Party Offer provided by the relevant Third Party; or
 - (iii) any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorised representation, unfair trade practices or conduct in connection with the Third Party Offer.

You will conduct your own independent assessment of the risks and benefits of each Third Party Offer that you decide to accept, including any terms and conditions you may agree with the relevant Third Party (“**Third Party Offer Terms**”). These disclaimers prevail if there is any conflict between them and any Third Party Offer Terms.

- (c) All Third Party Offers are available for the time specified by Mox or the relevant Third Party, unless Mox or the Third Party notifies you otherwise.
- (d) Information regarding any Third Party Offer (or applicable Third Party Offer Terms) set out on the Mox app and/or our website is for reference only. Please contact the relevant Third Party if you have any questions about this information or the Third Party Offer.
- (e) Unless Mox or the relevant Third Party notifies you otherwise, you cannot:
 - (i) exchange any Third Party Offer for cash, other products or services, discounts or other benefits, or transfer the Third Party Offer to anyone else; or
 - (ii) use any Third Party Offer in conjunction with any other offer or promotion offered by Mox or the Third Party.
- (f) We may let the Third Party determine any dispute relating to its Third Party Offer or otherwise.

2. Third Party Materials

- (a) This clause 2 applies to any recommendation, information or other contribution from, or opinions expressed by, a Third Party in the Mox app and/or on our website (“**Third Party Materials**”).
- (b) The provision or display of Third Party Materials in the Mox app and/or on our website (whether in connection with a Mox product or service, a Third Party Offer or otherwise) does not:
 - (i) constitute an endorsement by Mox of such Third Party Materials – they are those of such Third Party and may not reflect the views of Mox; or
 - (ii) assert or imply Mox’s association with or endorsement or recommendation of the Third Party Materials or any representation or warranty from Mox in respect of them.

3. References to Third Parties

References to a Third Party’s name in the Mox app and/or on our website may be a registered trademark of such Third Party or its controller(s). Such references do not imply nor confirm that the Third Party has endorsed Mox or any of our products, services or promotions.

4. Third Party Conduct

- (a) This clause 4 applies to all actions or inactions of a Third Party, and those of its affiliates or representatives (whether in connection with a Mox product or service, a Third Party Offer or otherwise).
- (b) Mox is in no way responsible for any Third Party Conduct. This includes any Third Party Conduct related to or in connection with a Third Party Offer or Third Party Materials.

We may amend these disclaimers without prior notice.

Last updated: 18 August 2023

Mox 免責聲明

在本聲明中，「**第三方**」是指非 Mox 的任何人（包括商戶及個人）。

1. 第三方優惠

- (a) 本第 1 條適用於第三方或代表第三方所提供的所有產品、服務、優惠或任何其他利益（「**第三方優惠**」）。第三方優惠可能會或不可能會與 Mox 聯合提供。
- (b) 當您接受第三方優惠，您明白我們並不是第三方優惠的供應商或經營商。我們不會對任何有關第三方優惠負責任包括但不限於以下情況：
 - (i) 第三方優惠的質素或供應量；
 - (ii) 第三方提供有關第三方優惠的任何描述；
 - (iii) 就第三方優惠的任何虛假的商品說明、失實陳述、錯誤陳述、遺漏、未經授權的陳述、不公平貿易的慣例或行為。

您須對您接受的每項第三方優惠的風險及利益進行獨立評估，包括您同意有關第三方的任何條款及細則（「**第三方優惠條款**」）。如本條款與任何第三方優惠存在任何衝突，則以本條款為準。

- (c) 除非 Mox 或第三方另行通知，所有第三方優惠均在 Mox 或第三方指定的期間內有效。
- (d) 任何於 Mox 應用程式及/或我們的網站列出的任何第三方優惠（或適用的第三方優惠條款）的資訊僅供參考。如您對該資訊或第三方優惠有任何疑問，請聯繫相關第三方。
- (e) 除非 Mox 或有關第三方另作通知，您不得：
 - (i) 將任何第三方優惠轉換現金、其他產品或服務、折扣或其他利益，或將其轉讓予其他人；或
 - (ii) 將任何第三方優惠與任何 Mox 或第三方所提供的其他優惠或推廣同時使用。
- (f) 我們可讓第三方自行決定有關第三方優惠或其他有關的任何爭議之解決方式。

2. 第三方資料

- (a) 本第 2 條適用於在 Mox 應用程式內及/或我們的網站上第三方的任何建議、資訊或其他貢獻或意見（「**第三方資料**」）。
- (b) 於 Mox 應用程式及/或我們的網站上提供或顯示的第三方資料（無論與 Mox 產品或服務、第三方優惠或其他有關）均不會：
 - (i) 構成 Mox 對第三方資料的認可 – 該第三方資料屬該第三方的意見並不反映 Mox 的立場；或
 - (ii) 被視為 Mox 就第三方資料或就相關的給予陳述或保證、暗示或明示與 Mox 的聯繫，或 Mox 對該第三方資料的認可或推薦。

3. 第三方的提述

Mox 應用程式/或我們網站上提到的第三方可能是該第三方或其控制人的註冊商標。有關提述並不意味著第三方對 Mox 任何產品、服務或推廣的暗示或認可。

4. 第三方的行為

- (a) 本第 4 條適用於第三方及其附屬公司或其代表方的所有行為或不作為（無論是與 Mox 產品或服務、第三方優惠或其他方面有關）。
- (b) Mox 對任何第三方的行為概不負責。這包括與第三方優惠或第三方資料相關的任何第三方行為。

我們有權隨時修改此免責聲明而不作另行通知。

最後更新日期：2023 年 8 月 18 日